
 

Fællesbestyrelsesmøde torsdag d. 23.april 2025 kl. 17.00 – 19.00 

Personalerummet 

 

 

Dagsorden 

 

 

 

MØDEDELTAGERE: 

Forældrerepr.:   Medarbejderrepr.:  

Anita Yndal Brandt   Lærere: Anja Møller   

    Pædagoger: Tine Østertoft 

Dorthe Greve    

Heidi C. Johansen   Elevrepr.: 

Heidi Aabrandt   Formand: Isabel 

Jacob Højbjerg Pedersen   Næstformand: Sally 

Jimmy Malling      

Lars Laage Jessen 

Laura Mark Aarestrup   

Natascha Lindharth Krogshave  

Carina Watson Sixhøi 

    Mødeleder: Lars 

    Referent: Annette Fuglsang 

Skoleleder: Annette Fuglsang    

BH + SFO-leder: 

Janine Wright-Jørgensen Afbud: Janine, Carina, Jimmy 

 

 
  
 

Punkt 1 Meddelser                                                                     15 min 

Formanden Mette har lavet et princip for forældreråd på Espe Skole, som AF tager 

med til personalemøde ift. Evt. kommentarer/ændringer. 

Skoleleder Status på elevtal og børnetal. I skolen har vi 98 elever og i børnehave 

har vi 26 børn + 13 børn i forårs SFO. 

Vi er i gang med fagfordeling, 1. Runde er overstået og det er dermed 

besluttet hvem der er dansk og matematiklærere til næste år.  

Janine er fortsat syg, Helle fra Brobyskolerne hjælper frem til 

sommerferien.  

Børnehuset  

Medarbejderne Der har lige været Midtfyns Cup, det har betydet at der har været mange 

ting der har skulle flyttes rundt.  

I næste uge er der en klasselærerdag, hvor der bliver mulighed for at 

fordybe sig i et emne.  

Opstart af skilsmissegrupper, som AM kører i et 8 ugers forløb.  

Snart tur til Egeskov.  

Skolepatruljen har lige været i Legoland på belønningstur. 

Legepatruljen har belønningsdag d. 1/5 på Ollerup gymnastik højskole.  

  

Elevrådet Elevrådet har også snakket om hvilken leder de kunne tænke sig.  

De har fået styr på affaldordningen.  

Der er fokus på toiletterne i øjeblikket.  
 



Punkt 2 Økonomi/internt budget                                              10 min 

Ansvarlig: AF 

 Personalesituation 

Der er slået 3 stillinger op 

En pædagogmedhjælper til børnehuset 

En pædagog til SFO og skole 

Og en lærer til skolen.  

I skolen er Lone stoppet pr. 1/3 og Hanne går på pension til august.  

  

  

Punkt 3 Lejrskole                                                                       10 min 

Ansvarlig: AF 

 På grund er dårlig økonomi bliver der ikke lejrskole til Bornholm til 

næste skoleår. Det besluttes at der bliver 2 overnatninger på Fyn for 5. 

Og 6. Klasse. Vi skubber lejrskolen til foråret i håb om en bedre 

økonomi. Der kommer forslag om, at forældrene måske kan hjælpe, så 

lejrskolen kan blive lidt længere. Det besluttes, at det er den 

kommende leder, der beslutter hvordan det skal være.  
 
 

Punkt 4 Klub 2                                                                               20 min 

Ansvarlig: alle 

 Det har været drøftet flere gange og da det afhænger af at der er nogle 

der frivilligt vil køre det, er det tvivlsomt om vi kan finde nogle der vil 

det. Der lægges op til at det er én eller højst to der skal være primus 

motor for det.  

Forslag om et opslag i Espe Posten.  

Det foreslås, at Lissen Haurum bliver spurgt om hun evt. kunne være 

interesseret i et samarbejde. AM og Heidi snakker med Lissen Haurum. 

 
 
 

Punkt 5 PR- gruppe                                                                10 min 

Ansvarlig: Natascha 

 Der har ikke været mulighed for at mødes i PR-gruppen pga. sygdom. 
Gruppen har aftalt møde d. 1/5 

 

Punkt  Dialogmøde                                                              10 min 

Ansvarlig: Dorthe 

 Vi var til dialogmøde i går i Gislev, hvor emnet var forårs-SFO og overgange. 
Dorthe og Lars giver et referat af, hvad der blev snakket om. Natascha var 
med til dialogmøde fordi hun sidder i bestyrelsen for dagplejen. På 
dialogmødet blev hun bekendt med, at der findes en styrelsesvedtægt for 
dagtilbud, hvor man holder generalforsamling hvert år. I styrelsesvedtægten 
for skoler står der at det kun er hver andet år der afholdes 
generalforsamling. AF snakker med Palle Olesen og Hanne Ester om hvilken 
vedtægt der gælder for os.  



 
 

 
 

Punkt 6 Evt.                                                                                 5 min 

Ansvarlig: alle 

 Jimmy er fraværende i en periode, Heidi er 1. Suppleant i perioden.  

Hvem tager noget spiseligt med næste gang? Det gør Heidi Aabrandt.  

Fællesbestyrelsesmøde i juni flyttes fra 12/6 til d. 16/6. 

Der er loppemarked på skolen d. 3/5. 

 
 
Punkter til næste møde d. 12.05.2025: 
Møde omkring fællesskabende læringsmiljøer.  
Opfølgning på klub 2 
PR-gruppen 
Fællesbestyrelse landsbyordninger generalforsamling. 
Princip til forældreråd til juni-mødet. 
 
Spørg Hanne Ester om der kommer bestyrelseskurser. 

 
 
 

 


